TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA

Your Standing Committee on LEGISLATIVE AFFAIRS presents the following as its Third Report.

Meetings

Your Committee met on April 3, 2017 at 6:00 p.m. in Room 254 of the Legislative Building.

Matters under Consideration

o Bill (No. 13) — The Regulated Health Professions Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les
professions de la santé réglementées

o Bill (No. 14) — The Emergency Medical Response and Stretcher Transportation Amendment Act/Loi
modifiant la Loi sur les interventions médicales d'urgence et le transport pour personnes sur civiére

Committee Membership

Hon. Mr. FLETCHER

Hon. Mr. GOERTZEN

Mrs. GUILLEMARD (Chairperson)
Mr. LAGIMODIERE

Hon. Mr. GERRARD

Mr. NESBITT

Ms. MARCELINO (Logan)

Mr. MARCELINO (Tyndall Park)
Hon. Ms. SQUIRES

Mr. WIEBE

Mr. WHARTON

Your Committee elected Mr. WHARTON as the Vice-Chairperson.
Public Presentations

Your Committee heard the following three presentations on Bill (No. 13) — The Regulated Health
Professions Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les professions de la santé réglementées:

Gigi Osler, Dr. and Matt Maruca (by Doctors Manitoba

leave)

Anna Ziomek, Dr. and Catherine Tolton College of Physicians and Surgeons of Manitoba

(by leave)

George Fraser Remedial Massage Therapists Society of Manitoba Inc.

Bills Considered and Reported

e Bill (No. 13) — The Regulated Health Professions Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les
professions de la santé réglementées

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

o Bill (No. 14) — The Emergency Medical Response and Stretcher Transportation Amendment Act/Loi
modifiant la Loi sur les interventions médicales d'urgence et le transport pour personnes sur civiére

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

Submitted by,

Mrs. Sarah GUILLEMARD, Chairperson
April 3, 2017



	April 3, 2017

